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Vragen van de leden Mei Li Vos en Maij (beiden PvdA) aan de minister van 
Economische Zaken over het niet benutten van mogelijkheden ter 
ondersteuning van bedrijven die de EU biedt (ingezonden 27 januari 2014). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van de berichtgeving inzake de geringe belangstelling 
van Nederland voor de mogelijkheden voor staatssteun, die veel ruimer zijn 
dan de Nederlandse overheid veronderstelt?1 

Vraag 2
Klopt het dat er veel mogelijk is op het gebied van staatssteun, zoals de 
EU-topambtenaar Gert Jan Koopman stelt, zolang de overheidssteun de 
markt maar niet ontwricht? 

Vraag 3
Klopt het dat de EU kan adviseren over het vormgeven van steunmaatrege-
len, zodat ze binnen de EU-regels vallen? 

Vraag 4
Klopt het dat Oost-Europese landen, Frankrijk en Groot-Brittannië hier wel 
gebruik van maken? Kunt u met voorbeelden aangeven in welke gevallen 
deze landen dat doen? 

Vraag 5
Waarom worden deze mogelijkheden niet benut? Wat gaat u hier aan doen?

1 http://www.vno-ncw.nl/Publicaties/Nieuws/Pages/
EUtopambtenaar_Te_weinig_interesse_voor_mogelijkheden_staatssteun_2717.aspx
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